
Rada Gminy i Miasta Koziegłowy 
42~350 K O Z I E G Ł O W Y 

ul. Pl. Monius2kl 14 
woj. śląskie 

Nr OR-BR.0002.46.2023 
PROTOKÓŁ Nr XL Vl/2023 

z czterdziestej szóstej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 26 stycznia 2023 r. w godzinach 15,00-16,50 

w sali posiedzeń w Un;ędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 393/XL Vl/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

2. Nr 394/XLVl/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 395/XLVI/2023 w sprawie udzielenia pomocy frnansowej w formie dotacji celowej 
dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu 
w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

4. Nr 396/XLVI/2023 w sprawie zmiany uchwały nr 124/XVIIV2016 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Koziegłowach. 

5. Nr 397/XLVl/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr 23/IV/2018 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z 27 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla osób 
objętych programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 
w formie pieniężnej. 

6. Nr 398/XLVI/2023 w sprawie zmiany uchwały nr 24/IV/2018 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy w sprawie zwolnienia z obowiązku zwrotu wydatków poniesionych na 
świadczenia z pomocy społecznej polegające na udzielaniu pomocy w fonnie posiłku 
w ramach wieloletniego programu rządowego „Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr 1 do nr 6 do protokołu. 
Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 7 do protokołu 
Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 
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Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 15 Radnych. 
Radnych obecnych na Sesji: 14. 
Radny nieobecny: Pan Dariusz Stuła. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

- Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Sołtysi i Przewodnicz.ący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad ses ii : 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom 

z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu 
w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 124/XVIIV2016 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Koziegłowach 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 23/IV/2018 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z 27 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przymania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla osób 

objętych programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w dornu" na lata 2019-2023 w fomtle 
pieniężnej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 24/IV/2018 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy w sprawie zwolnienia z obowiązku zwrotu wydatków poniesionych na 
świadczenia z pomocy społecmej polegające · na udzielaniu pomocy w formie posiłku 

w ramach wieloletniego programu rządowego „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 -
2023. 

11. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad 46 Sesji. 

Porz.ądek obrad stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 
otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję radnych, Pan Burmistrza, kierowników jednostek 
organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy 1 Miasta, Państwa Sołtysów oraz 
Przewodniczących zarządów Miast.a Koziegłowy i dzielnic. 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania oraz 
potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. Zgodnie z listą 
obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania, w sesji Rady Gminy i Miast.a 
uczestniczyło 14 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 9,10 do protokołu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 
otrzymali wszyscy radni. Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 
obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano. Wobec braku wniosków w sprawie zmiany porządku 
obrad, przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 
miał możliwość zapoznania się z nimi ( protokół został również przesłany Radnym 
za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 
do protokołu. Uwag nie zgłaszano. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 29 grudnia 2022 roku został przyjęty 
14 głosami „za" (jednogłośnie) . 

Ad. pkt4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 
w składzie: 

I.Pan Leonard Jagoda 

2. Pan Wojciech Chrapek 

3.Pan Daniel Wróbel. 
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Ad. pkt5 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
i Miasta Koziegło'W}' na 2023 rok ( załącznik nr 11 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 393/XLVJ/2023 w sprawie zmian w budżecie 2023 roku została przyjęta 14 
głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt6 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( załącznik nr 12 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

U chwała Nr 394/XL VI/2023 w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 
przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt7 

Pan Daniel Wróbel przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności 

Ośrodka Pomocy Osobom z Problemami Alkoholm..vymi w Częstochowie zadania z zakresu 

usta'W}' o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi ( załącznik nr 13 
do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 395/XL VI/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom 

z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu usta'W}' o 'W}'Chowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi została przyjęta 14 głosami „za"(jednogłośnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Daniel Wróbel przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr 124/XVIII/2016 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 1 7 marca 2016 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koziegłowach 
( z.ałącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 396/XL VI/2023 w sprawie zmiany uchwały nr 124/XVIII/2016 Rady Gminy 

i Miasta Koziegło'W}' z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Koziegłowach została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 9 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
23/IV/2018 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z 27 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia 
kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie 
dożywiania dla osób objętych programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023 w formie pieniężnej ( załącznik nr 15 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 397/XLVI/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr 23/IV/2018 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z 27 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 
programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 w formie pieniężnej 
została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr 24/IV/2018 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy w sprawie zwolnienia z obowiązku zwrotu 
wydatków poniesionych na świadczenia z pomocy społecznej polegające na udzielaniu pomocy 
w fonnie posiłku w ramach wieloletniego programu rz.ądowego „Posiłek w szkole i w domu" 
na lata 2019 -2023 ( załącznik: nr 16 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 398 /XLIV/2022 w sprawie zwolnienia z obowiązku zwrotu wydatków 
poniesionych na świadczenia z pomocy społecznej polegające na udzielaniu pomocy w formie 
posiłku w ramach wieloletniego programu rządowego „Posiłek w szkole i w domu" na łata 
2019 -2023 została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia informacji 
o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, a mianowicie: 
- zakończono proces negocjacji i podpisano dwie umowy dotyczące komunikacji 

publicznej po negocjacjach, po rozmowach z przewoźnikami . Kontynuujemy jako 
Gmina i Miasto Koziegłowy transport publiczny w kierunku Częstochowy oraz 
Tarnowskich Gór i Lublińca. W kierunku Częstochowy komunikacja autobusowa została 
podpisana w kwocie 5,90 zł za wozokilometr , natomiast kierunek Lubliniec 
i Tarnowskie Góry - 6 zł za wozokilometr. Umowy zostały podpisane, przewoźnicy 
zeszli z kwot. Ma nadzieję, że tym sposobem wyczerpiemy nasze potrzeby jeżeli chodzi 
o komunikację w kierunku Częstochowy i z Częstochowy, gdzie linie są obłożone 
i bezpieczeństwo, ale i również gwarancja umowy jest realizowana przez 
Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej. Jeżeli chodzi o ten kierunek, odnośnie 
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którego po raz drugi zdecydowaliśmy się na złożenie wniosku, będziemy wspólnie 
z pracownikami odpowiedzialnymi za to zadanie, ale i również z przewoźnikiem 
monitorować wysycenie ilościowe tegoż kursu, ważnego z punktu widzenia kilku czy 

kilkunastu mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy, którzy przemieszczają się 
w kierunku Tarnowskich Gór i Lublińca; 

komunikacja realizowana dla potrzeb Warsztatów Terapii Zajęciowej - bus który do tej 
pory funkcjonował uległ trwałemu uszkodzeniu, koszt naprawy przewyższa nawet jego 
wartość, a z uwagi na stopień wyeksploatowania zdecydowano się na zakup nowego. 
Pani Dyrektor Agnieszka Kłys, za pośrednictwem Urzędu Gminy i Miasta Koziegłowy 
sporządziła wniosek i składamy wniosek do Funduszu Osób Niepełnosprawnych 
o dofinansowanie i zakup nowej jednostki dla potrzeb osób niepełnosprawnych 
z przeznaczeniem na transport dla Warsztatów Terapii Zajęciowej. Mamy nadzieję, 
że zarówno Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, ale i również Ośrodek Wojewódzki 
PFRON przychylą się do naszego wniosku i będziemy mogli otrzymać dofinansowanie 
do zakupu nowego samochodu, który jest bardzo potrzebny; 

- projekty dróg, realizacja zadań inwestycyjnych na drogach gminnych- podczas ostatniej 
komisji ustalono, że będzie ustalony objazd wspólnych komisji Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy po drogach gminnych tak, żebyśmy nie tylko poznali potrzeby, ale i również 
ocenili stan oraz możliwości w przyszłości finansowania zarówno projektów, jak 
i modernizacji czy przebudowy tych dróg. Podziękował za przyjęcie zmian w budżecie, 
gdzie wprowadzamy , dzięki odpowiedzialności i zgodzie Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy, widząc terminy które biegną, dwa następujące zadania: 
1) zadanie związane z przebudową trasy DK-1 , łącznik pomiędzy ul. Leśną i Śląską . 

Wyraził nadzieje, że rozpoczniemy projektowanie i później finansowanie, 
2) odcinek około 1, 7 km w Glinianej Górze . Mamy nadzieję , że uzyskamy 

dofinansowanie w ramach środków remontowych z Funduszu Dróg Samorządowych 
realizowanych przez budżet państwa .Ten wniosek , który zyskał uznanie Rady 
Gminy i Miasta Koziegłowy, będzie składany do Urzędu Wojewódzkiego. 

Ma nadzieję, że wspólne posiedzenie komisji ustali, ale i też pokaże potrzeby i priorytety. 
Ma nadzieję, że Radni i Sołtysi również do tej wyjazdowej komisji po raz kolejny 
pokażą, ewentualnie uzgodnią pewnego rodzaju obszary dróg , które winny ulegać 
przebudowie i poprawie; 

- czekają nas spotkania dotyczące stanu zaawansowania projektu obwodnicy Gniazdów 
i Koziegłowy. Jak kilka miesięcy temu z radością, z oczekiwaną potrzebą liczyliśmy 
na to i liczymy w dalszym ciągu, że to zadanie będzie w dalszym ciągu realizowane, 
pojawiły się obiektywne, subiektywne trudności i już przeciwności , składane nie tylko 
przez mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy, ale i również sąsiedniej Gminy 
Woźniki. Poinformował, re będą zorganizowane trzy spotkania , a informacje są 

na stronie internetowej Gminy i Miasta Koziegłowy. Pierwsze spotkanie odbędzie 
się w Ośrodku Promocji Kultury w Koziegłowach w dniu 30 stycznia br. o godz. 17,oo. 
Zaprosił mieszkańców Koziegłów jak i również przedstawicieli z Koziegłówek, którzy 
też po części tym rozwiązaniem byli i są zainteresowani. Ale i również w protestach, 
mimo osiągniętego kompromisu zawnioskowali o nie realizowanie tej inwestycji 

w ustalonym przebiegu, szczególnie chodzi o część mieszkańców dzielnicy Ordon. 
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Druga część spotkania odbędzie się w miejscowości Gniazdów i to będzie bardzo trudne 

spotkanie, gdyż będą przedstawione pewnego rodz.aju trudności , które stanęły u podstaw 

lokalizacji na terenie Gminy Woźniki. Ma nadzieję, że wspólnie z zarządcą drogi, 

z projektantami, ale i również mieszkańcami Woźnik czy władzami samorz.ądowymi 

Woźnik ustalimy pewien konsensus i wypracujemy ostateczny przebieg - ten który 

naszym zdaniem poprzez te działania konsultacyjne, które odbywały się ponad rok temu , 

czy nawet dwa lat.a tern~ znalazły rozwiązanie w tak zwanym projekcie lokalizacji 

przebiegu drogi pod nazwą „ Obwodnica Gniazdowa i Koziegłów". I tutaj spotkanie 

będzie 31 stycznia br. o godz. 17 ,oo w Domu Ludowym w Gniazdowie. 

Trzecie spotkanie będzie w miejscowości Wojsławice (remiza Ochotniczej Straży 

Pożarnej I lutego 2023 r. o godz. 17 ,oo ), gdyż obwodnica przebiega przez część gruntów 

w obrębie geodezyjnym miejscowości Wojsławice. Ale i jest to centrum, gdzie r6wnież 

droga powiatowa przebiegająca z Cynkowa do Koziegłów jest drogą komunikacyjną dla 
kilku miejscowości. Ma nadzieję, że przynajmniej będą przedstawiciele rad sołeckich 

Cynkowa, Krusina i Rzeniszowa, którzy powinni być zainteresowani również pewnymi 

rozwiązaniami technicznymi, które są zaproponowane przy tego rodzaju przedsięwzięciu. 
W sprawie obwodnicy odbył spotkanie w Zarządzie Dróg Wojewódzkich , spotkał się 

z projektantami. oraz przedstawicielami Zarządu Dróg odpowiedzialnymi za ten proces 

projektowy. Trudności, które pojawiły się podcz.as tego spotkania, na pewno będą 

wyartykułowane, ale i również nasze stanowiska i nasze pisma, które jako komisja, 

radni, sołtysi, ale i również urzędnicy, słaliśmy do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Jeden 

z tych wniosków został już uwzględniony, trudności będą się pojawiały przy przejściu 
przez trasę DK-1, nie wspominając o włączeniu na terenie Woźnik; 

- na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy miały miejsce różne uroczystości szkolne, Domu 

Kultury, środowisk lokalnych , w których Radni i Sołtysi mieli przyjemność 

uczestniczyć. Podziękował Organizatorom za zaproszenia , za wyjątkową aktywność 
w tych uroczystościach. Były to uroczystości szkolne i środowiskowe; 

- Gmina i Miasto Koziegłowy przygotowuje się , a mieliśmy termin do 3 i.Ol.br., który 

został przedłużony do 17.03. br., do tak zwanego ładu Polskiego dla kultury. Temat 

bardzo ważny jeżeli chodzi o ewentualną konserwację, rewitalizację , procesy 

architektoniczne dla instytucji , dla obiektów architektonicznych Vvpisanych w rejestr 

zabytków. Tworzymy pewnego rodzaju propozycje, abyśmy te 98% , a takie jest 

przewidywane dofinansowanie, przekazali na obiekty zabytkowe na terenie Gminy 
i Miast.a Koziegłowy; 

preferencyjny zakup węgla dla mieszkańców - zapotrzebowanie na węgiel przez 
mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy jest w dalszym ciągu bardzo duże, jednak 

około20% składanych wniosków nie spełnia wymogów formalnych i będą one 

rozpatrzone negatywnie. Ośrodek Pomocy Społecznej ma doprecyzować czy te 

środowiska, te rodziny składały wnioski, uzyskały akceptację lub uzyskały tzw. dodatek 

węglowy. Jednym z warunków było to, żeby rodzina, czy wnioskodawca spełniał kryteria 

dodatku węglowego po stronie otrzymanych środków, lub ewentualnie spełniał te kryteria 

do otrzymania. Po drugie nie korzystał z preferencyjnego zakupu węgla. Otrzymaliśmy 

w dniu dzisiejszym pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego , które doprecyzowuje 

możliwość preferencyjnego zakupu z ilości nie wykorzystanych w 2022 roku -
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z przejściem na 2023 rok. Jeżeli ktoś zakupił poniżej 1,5 tony preferencyjnego węgla 

w 2022 roku, będzie mógł skorzystać z zakupu 3 ton na zasadach preferencyjnych 
określonych w ustawie , realizowanych przez Gminę i Miasto Koziegłowy. Jeżeli ktoś 

zakupił powyżej 1,5 tony, ale nie więcej niż 3 tony, będzie mógł kupić w 2023 roku 1,5 

tony opału. Jeżeli ktoś kupił 3 tony i więcej i ta.kie oświadczenie złożył , nie może 

korzystać z preferencyjnego zakupu węgla. Na dzień dzisiejszy Gmina i Miasto 

Koziegłowy sprzedaje węgiel w dotychczasowej kwocie, z tym samym przewoźnikiem , 
z którym się dobrze współpracuje . Ma nadzieję, że relacje pomiędzy Urzędem GiM 

są podobne, na bieżąco realizujemy dostawę trzech rodzajów węgla: orzech, kostka 
i groszek; 

RIT-owskie spotkania subregionalne - pracownicy me1ytoryczni Urzędu GiM byli 
na spotkaniu , na ocenie formalnej projektów i fiszek, które mamy zamiar składać 

do Regionalnego Programowania na perspektywę jUŻ finansowania obecnego. Z radością, 
ale i również pewnym niepokojem patrzymy na pewnego rodzaju uszczegółowienia. 

Mamy nadzieję, że również na wspólnej komisji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

projekty te, które naszym zdaniem wpisują się w poszczególne działania, będziemy 

musieli przełożyć już na konkretne decyzje, projekty, poZ\\-·olenia na budowę lub audyty, 

bo musimy się przygotowywać nie tylko do projektów RIT-owskich, ale i również 
do projektów konkursowych. Czas na ogłoszenie konkursów w poszczególnych 

działaniach może być bardzo krótki i też skomasowany do jednego lub do dwóch 
konkursów w całej puli okresu programowania; 

- realizacja zadania pod nazwą kanalizacja i przepompownia ścieków w miejscowości 

Koziegłowy - rozmawiali na ten temat z Panem Przewodniczącym Komisji 

Gospodarczej, z Panią Radną z Koziegłówek , proces przebiega w sposób prawidłowy, 

nie widzimy większych utrudnień ani zahamowań w realizacji tegoż zadania. Będziemy 

się przygotowywać do podpisywania umów z mieszkańcami na przyłącza indywidualne 

i oby jak najszybciej ta część drogi powiatowej i gminnej została zasilona w kanalizację 

sanitarną. Z kanalizacją sanitarną również. związane będzie spotkanie u Marszałka 

Województwa 6 lutego br., będzie podpisane porozumienie na realizację kanalizacji 

sanitarnej w ciągu drogi wojewódzkiej Żarecka - Świętokrzyska. to też będzie po części 
jednym ze spotkań z mieszkańcami tychże ulic, żebyśmy mogli zapoznać ich 

z ostatecznym projektem przebiegu sieci kanalizacji sanitarnej w ciągu tych dróg; 

rewitalizacja zamku w Koziegłowach - w sali posiedzeń odbyło się spotkanie 

przedstawicieli w ramach proponowanego wniosku do Ładu Polskiego, też jesteśmy już 

w dużym stopniu do tego wniosku przygotowani, a prace konserwatorskie 

i archeologiczne, które prowadziliśmy w tamtym roku pomogły nam do merytorycznego 
wpisania tego zadania do Ładu Polskiego dla kultury; 

- projekt żłobka jest realizowany, plac budowy już jest przekazany na wyłączność 

wykonawcy, rozpoczęły się prace zarówno już przebudowy w istniejącym budynku , 

ale i przygotowania do pierwszego etapu wytyczenia oraz ław fundamentowych 
dla projektowanego żłobka; 

- spotkanie , które odbyło się w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji Kultury 

w Koziegłowach z Panem Mirosławem Bieńkiem , podziękował wszystkim osobom 

będącym podczas tego spotkania oraz Organizatorom . Było to bardzo ciekawe 
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i emocjonujące spotkanie, i bardzo ciekawe w zakresie turystyki, poznawania świata 
przez Pana Bieńka; 

- odbyło się Walne Zebranie Związku Powiatowo-Gminnego „Jedźmy Razem", 
zainteresowanie komunikacją publiczną przerosło nasze oczekiwania i zasięg, który 
z pewnych ograniczeń musieliśmy stworzyć, jeżeli chodzi o linie autobusowe , zostały 
dokonane pewnego rodzaju korekty przebiegu sieci do czasu przebudowy trasy DK-1, 
powróciliśmy do starych kursów tegoż zadania ; 

spotkanie noworoczne samorządowe , które odbyło się z Marszałkiem Województwa 
Śląskiego w Kłobucku, z Panią Dyrektor Departamentu Środków Unijnych , była 
możliwość zapoznania się co do kwot , alokacji, planów związanych z Subregionem 
Północnym; 

- rady budowy pomp ciepła i rady budowy solarów - ze spokojem patrzymy na te dwa 
zadania, które się realizują i nie mamy żadnych technicznych ani problemów , 
ani opóźnień związanych z tymi zadaniami. 

Na zakończenie swej informacji Pan Burmistrz zaprosił na dwa przedsięwzięcia , które 
odbędą się w najbliższą niedzielę, tj. 29 stycznia: 

- Koncert Noworoczny Gminnej Młodzieżowej Orkiestry Dętej - w Pińczycach na godz. 
16,oo, 

- Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy- zaprosił wszystkich do udziału i wsparcia. 

Ad. pkt 12 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 29 grudnia 2022 r. 
podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady 
praca nad materiałami sesyjnymi, 

- zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji Rady. 

Do Wiadomości Rady wpłynęły pisma: 

- pismo Wojewody Śląskiego skierowane do Bunnistrza zawierające prośbę Przewodniczącej 
Rady Regionalnej Zaporoża o wspomożenie w postaci dostarczenia agregatów prądotwórczych. 
Pan Burmistrz poinformował, że Gmina i Miasto Koziegłowy przekazała agregat, który zabrał 
ksiądz z Ukrainy, będący na rekolekcjach w Koziegłowach; 

- w dniu dzisiejszym do Rady wpłynęło pismo z Zakładów Mięsnych „Józan" w Rzeniszowie. 
Pani Przewodnicząca odczytała treść pisma, w którym podano, iż miejscowe społeczeństwo 
Sołectwa Rzeniszów wystąpiło z inicjatywą spotkania mieszkańców w związku z planowaną 
budową biogazowni rolniczej wchodzącej w skład infrastruktury towarzyszącej Zakładów 

Mięsnych „Józan". Powodem planowanego spotkania są wątpliwości zgłaszane przez niektórych 
mieszkańców, a dotyczące tej inwestycji, w tym kwestie ochrony środowiska, zanieczyszczania 
powierza, zwiększonego ruchu samochodowego, czy planu zagospodarowania przestrzennego. 
Podczas spotkania, którego termin został wyznaczony na dzień 7 luty 2023 r. godz. 17 ,oo 
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przedstawiciele Firmy „Józan" zamierzają zaprezentować wszystkie istotne okoliczności 

powstania w/w infrastruktury. Obecność potwierdził również wykonawca inwestycji. Wszystkie 
kwestie formalne zostały załatwione zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa o ochronie 
środowiska, prawa budowlanego i innych przepisów. Podczas spotkania zaprezentowane zostaną. 
fachowe opracowania we wskazanych zakresach przygotowania. Wykonawca jest podmiotem 
od wielu lat prowadzącym działalność w zakresie budowy biogazowni rolniczych, prowadzi 
działalność także w innych krajach Unii Europejskiej . Ponadto Prezes Spółki jest wieloletnim 
konsultantem Ministerstwa Ochrony Środowiska. Wszystkie urządzenia posiadają odpowiednie 

certyfikaty i atesty . Będą niezmiernie wdzięczni za udział w spotkaniu i wyrażenie opinii 
na temat planowanej inwestycji . W trudnym dla przedsiębiorców czasie kryzysu energetycznego, 
pandemii i innych problemów przedsięwzięcia mające na celu dalszy rozwój, ochronę 

środowiska i szukanie alternatywnych źródeł energii z pewnością przysłużą się dla rozwoju 
lokalnej społeczności. Planowana inwestycja ma charakter innowacyjny, jest oparta na nowych 
technologiach i nie ma swojego odpowiednika w powiecie. Wprowadzenie takich rozwiązań 
znacznie podniesie stopień innowacyjności regionu, stworzy nowe miejsca pracy wymagające 
wysokich kwalifikacji w zakresie nowych technologii energetycznych. Firma po zrealizowaniu 
budowy może dzielić się doświadczeniem i nowymi kompetencjami z innymi przedsiębiorcami 
i osobami zainteresowanymi wyżej wymienionymi zagadnieniami. Działania na rzecz edukacji 
energetycznej i wykorzystania nowych technologii mają nadzieję prowadzić wspólnie 

z samorządem tworząc klaster innowacyjny. 
Po odczytaniu pisma, które wpłynęło w dniu dzisiejszym, Pani Przewodnicząca Rady zwróciła 
się z pytaniem do Pani Sołtys z Rzeniszowa , ponieważ "")'Czytano niepokojące informacje 
na facebook-u, gdzie Pani Sołtys podaje, że zapraszała władze Gminy i władze Powiatu 

na zebranie, a przedstawiciele władz w tym zebraniu w Rzeniszowie nie uczestniczyli . Pani 
Przewodnicząca Rady poprosiła. by publicznie to wyjaśnić , by każdy wiedział o co w tym 
chodzi. 

Sołtys Rzeniszowa Pani Agnieszka Ziora wyjaśniła, że w dniu 20 stycznia br. miało być 

spotkanie organizacji wewnętrznych działających na terenie Rzeniszowa. Ponieważ sprawa 
związana z biogazownią budzi spore emocje, na spotkaniu tym pojawili się również mieszkańcy 
Rzeniszowa oraz dziennikarka. Było tam pytanie od mieszkańca gdzie jest Burmistrz, wówczas 
odpowiedziała, że został zaproszony na zebranie, które odbędzie się 7 lutego br. a zaproszenie 
wysłała mailem i przekazała telefonicznie. Otwierając to spotkanie podkreślała, że jest 

to spotkanie miejscowych organizacji, a nie zebranie wiejskie. 

Pani Przewodnicząca Rady, na podstawie wypowiedzi Pani Sołtys, zapytała czy w takim razie 
Gazeta przekłamała pisząc w artykule „ Organizatorzy spotkania podkreślili, że zaprosili 
na zebranie Burmistrza i Starostę, zawiadomienia miały być wysłane przez email" . Zapytała 
Panią Sołtys czy czytała ten artykuł i komentarze. 

Pani Sołtys wyjaśniła, że czytała i odniosła się do tego, wysłała sprostowanie, bo było to zdanie 
wyrwane z kontekstu. Podkreśliła, że nie udostępniała informacji , że 20 stycznia br. jest takie 
spotkanie i nie wie kto taką informację udostępnił. Podkreśliła ponownie, że nie było to zebranie 
mieszkańców. Na to spotkanie nie został zaproszony ani Pan Bunnistrz ani Pan Starosta, 
bo to miało być spotkanie wewnętrzne. 
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Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż dobrze że to dziś wybrzmiało, nie ma żadnych 
nieporozumień . Z ust Pani Sołtys padło, że Redaktor gazety przekłamała informację. Pani Sołtys 
powiedziała co innego, a Pani Redaktor napisała co innego. 

Pani Sołtys dodała, że odpowiadając na pytanie zadane na tym spotkaniu, miała na myśli 
zebranie wiejskie, które ma odbyć się 7 lutego br., a na spotkanie w dniu 20 stycznia br. nie był 
zaproszony Pan Burmistrz ani Pan Starosta. 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że czyta również komentarze, które ukazują 

się na facebook-u i podkreśliła, że jest nam niezmiernie przykro, że w ten sposób jesteśmy 
oczerniani, jeżeli chodzi o władze , a władze Gminy i Miasta Koziegłowy to cala Rada , 
nie tylko Burmistrz, nie tylko Prezydium Rady czy Przewodnicząca. My tworzymy tutaj 
uchwały, nad którymi wspólnie procedujemy i wspólnie je podejmujemy - to po pierwsze, 
a po drugie chciała Pani Sołtys przedstawić projekt planu zagospodarowania przestrzennego , 
który jest z 1990 roku, z nowelizacją wprowadzoną przez ówczesne władze 1992 roku ( plany 
zostały zebranym wyświetlone) .Ta Rada i ten Burmistrz , również poprzednich kadencji, 
nie zmienialiśmy nic co w planie państwo sobie założyli, a mianowicie władze danego okresu 
kadencji z 1992 roku. Do takich władz należy również mieszkaniec Rzeniszowa, to można 
sprawdzić , jest wszystko do wglądu i można sobie zobaczyć. W 2015 roku zostało złożone 
pismo przez Firmę „Józ.a.n" o dodatkowe zmiany planu przestrzennego zagospodarowania , 
a mianowicie odcinek działki , gdzie w dniu dzisiejszym stoi mroźnia . Nad tym wspólnie 
procedowaliśmy, na wniosek również Radnej z Rzeniszowa , taki plan został uchwalony 
i utworzony z małym wejściem ułamka tegoż planu przestrzennego zagospodarowania 
na terenie, gdzie w dniu dzisiejszym stoi chłodnia. To wszystko, co zrobiliśmy dotyczące planu 
przestrzennego zagospodarowania dla miejscowości Rzeniszów. 
Pani Przewodnicząca Rady zapytała czy do tego tematu ktoś chce się odnieść. 

Radny Pan Leonard Jagoda nadmienił, że wcześniej składał taki wniosek, żeby Rada pojechała 
na jakąś wizytę studyjną tam, gdzie takie biogazownie pracują, tymczasem jest taka okazja żeby 
się technicznie coś na ten temat więcej dowiedzieć . Chciałby aby dzisiaj, tutaj może, 

nie zwlekając potwierdzić oficjalną grupę osób, która weźmie w tym udział, ponieważ pismo 
Pani Kaczorowskiej jest zaproszeniem i myśli, że Przewodniczący Komisji Gospodarczej, 
czy Społecznej powinni tam być. Sam wybiera się również, ponieważ jest bardzo ciekawy tych 
rozwiązań. Chociaż minimum reprezentacji Rady GiM na tym spotkaniu powinno być. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że zaproszenie jest wystosowanego do każdego 
Radnego . Myśli, że Sołtysi zainteresowani również mogą w tym spotkaniu uczestniczyć. 
Natomiast mówienie społeczeństwu, że pojedziemy i zablokujemy, bo nam się nie podoba, 
to te czasy dawno minęły, gdzie można było wydawać decyzje tak jak się komuś podoba. Dzisiaj 
są tak ścisłe przepisy w tym temacie zapisane, że każdy burmistrz, każdy starosta , 
czy wojewoda musi się trzymać zasad , które obowiązują w całym Kraju i to co zostało 
uchwalone dla całego Kraju, bez względu na to czy się to komuś podoba czy nie podoba. Gdyby 
ci państwo złamali przepisy , oczywiście również odpowiedzieliby za to odnośnie inwestora. 
Innych wniosków w przedstawianym temacie nie było , przystąpiono więc do realizacji 
kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. pkt 13 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 14 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Radny Pan Antoni Bielecki zapytał na jakim etapie jest projektowanie ul. Warszawskiej 
w Koziegłowach; 

- Kierownik Referatu Inwestycji Pan Przemysław Kołodziejczyk wyjaśnił , że złożone 
są wnioski o uzgodnienia i czekamy na ich realizację; 

- Pan Burmistrz poinformował, że jedno pismo, które wpłynęło od projektantów 

ul. Warszawskiej dotyczy uzgodnienia nasadzeń zieleni, która będzie musiała być 

przesadzona lub wycięta w trakcie tej inwestycji i takie uzgodnienie poszło. Ma nadzieję, 
że termin, który był ustalony z projektantami będzie dochowany i na pewno po wniosku, 

a ma na myśli Koziegłówki i Lgota Górna , a jest to kolejna ulica, kolejna część naszego 

przedsięwzięcia w ramach modernizacji i przebudowy dróg gminnych w obrębie dróg 

samorządowych , będzie złożona. Trzymamy kciuki za obecnie złożony projekt jeżeli 

chodzi o Koziegłówki Kłodówkę i ul. Jurajską w miejscowości Lgota Górna. Kolejny 

wniosek jak będzie, jeżeli chodzi o jakiekolwiek dofinansowanie, to też chcielibyśmy 

tą drogę mocno wspierać . Ma nadzieję że tak będzie. Co do dróg, podjęto wspólną 

decyzję z Komisją Gospodarczą odnośnie wyjazdowego posiedzenia komisji wspólnej; 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu 14 luty 2023 r. o godz. 9,oo 

odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji - wyjazdowe. Będziemy objeżdżać wszystkie 

drogi, które mamy w najbliższym czasie do remontu. Jest jednak warunek - jeżeli będą 

niesprzyjające warunki atmosferyczne, a takim warunkiem może być śnieg, wówczas 

ta komisja się nie odbędzie. Nie ma najmniejszego sensu wyjeżdżać w teren gdy będą 

zasypane drogi. Komisja spotka się i wyjedzie w teren, ale tylko wtedy jeżeli będą 

podobne warunki jak w dniu dzisiejszym; 

Pan Burmistrz prosił Radnych :zainteresowanych tym tematem o konsultację również 
z Państwa Sołtysami , bo uważa że powinniśmy takie drogi wskazywać wspólnie. Mamy 

tutaj przynajmniej kilkanaście dróg , które rzeczywiście wymagają pewnej naprawy 

i kolejności . Mamy nadzieję, że komisja to zaproponuje , pod względem technicznym 

i formalnym zobaczymy czy mamy własności, czy mamy uzgodnienia te, które mogłyby 

pójść w kierunku zgłoszeń lub pozwoleń na budowę, będziemy w tym kierunku 

zmierz.ali; 

- Pan Michał Kubalski nawiązał do wypowiedzi Pana Burmistrz'½ że finalizowane jest 

projektowanie kanalizacji sanitarnej na ul. Żareckiej i będzie to jeden z punktów 

na spotkaniu mieszkańców , zapytał czy będzie to na tym spotkaniu dotyczącym 
obwodnicy; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że będzie to odrębne spotkanie, ponieważ będzie inny krąg osób 

zainteresowanych . Będzie to odrębne spotkanie, ale będzie również w krótkim terminie. 
Nadmienił następnie , że przy tych objazdach też dobrze by było zwrócić uwagę 

na oświetlenia dróg, aczkolwiek takie wnioski, jak co roku do budżetu Gminy i Miasta 

Koziegłowy wpływają- o rozbudowę oświetlenia ulicznego. Nie mówimy o modernizacji 
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czy o wymianie, bo jeżeli chodzi o modernizację i wymianę, będziemy musieli dokonać 

takiego przeglądu już z urzędu , zabezpieczyć środki na projekt i pozwolenie na budowę, 

w ramach tej nowej perspektywy wspomnianej przy sprawozdaniu z działalności 

w okresie międzysesyjnym. 

Ad. pkt 15 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicz.ąca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady czterdziestej szóstej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 

radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady czterdziestej szóstej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządził\ 

Urszula Dyja. LI,~ Ft~,21!!\NO IO,.., ~ S~ 
Gminy i głowy 

Joan · zyk 


